
RAZPRTIJE OKOLI JAVNE POTI RAŠICA—DOBENO

Dva interesa, pa vsi imajo prav
Že dve leti vikendaši in domačini z Dobena ne najdejo skupnega

jezika z vaščani Rašice, ki jim ne pustijo spremeniti kolovozno pot
Rašica-E)obeno v avtomobilsko. In ker je zaradi le-te tekla tudi kri,
so na pobudo občinskega komiteja za urejanje prostora in mestnega
komiteja za promet in zveze organizirali pred nekaj dnevi na Rašici
še enega izmed številnih sestankov. Prišli so Peter Ogorelec, predsed-
nik občinskega komiteja za urejanje prostora, Božo Kovačič, pred-
sednik mestnega komiteja za promet in zveze, Lojze Mežnarič, pred-
sednik občinske konference SZDL Lj.-Šiška, podpredsednik skup-
ščine občine Domžale, predstavniki krajevne skupnosti Mengeš,
predstavniki obeh prizadetih gorskih naselij in radovedneži. Skratka,
rekli bi, sestanek na visoki ravni, na katerem na bi si akterji končno
nalili čistega vina in našli rešitev v obojestransko zadovoljstvo.

Na začetku razgovora je sicer kazaJo, da so se razgrete strasti malo
le ohladile, saj so uvodničarju Božo Kovačiču vsi družno prikimava-
li, ko je govoril, da je to javna pot v upravljanju KS Gameljne-
Rašica in da se ji s popravilom in razširitvijo ne bo spremenila na-
membnost. Zaradi nekaj deset avtomobilov, ki vozijo mimo dveh
kmetij, pa se gotovo ne bo spremenila v lokalno, še manj pa v tran-
zitno cesto. Nenazadnje je v bližini tudi vodni rezervat. V iskanju re-
šitve je v končni fazi predlagal tudi spremembo oz. zamik poti, kajti
samo z znakom o prepovedi prometa, ki so ga predlagali krajani Ra-
šice, ne bodo še ničesar rešili. Še posebej pa je poudaril, da brez do-
voljenja lastnikov zemljišč oz. prizadetih kmetov, mimo katerih po-
teka pot, sta vsaka pobuda in predlog zaman in bo tudi sestanek
brezploden.

Prvi razpravljalci so bili malce zadržani, najbrž previdni, a v
ozračju je bUo vendarle že čutiti določeno napetost, še zlasti, ko so
predstavniki krajanov Rašice opozorili prisotne, da morajo prisluh-
niti kmetom, saj so eni redkih, ki so tržno usmerjeni in jih promet
ovira pri delu. Sicer pa so po besedah kmetov bili vaščani oz. viken-
daši z Dobena pogostokrat predrzni in so samovoljno širili pot, kljub
prepovedi urbanistične inšpekcije, dokler ni prišlo do flzičnega obra-
čunavanja in poseganja milice. Dobenci so seveda temu ugovarjali in
trdili, da so kmetje preveč samovoljni, nagajivi in nimajo posluha za
težave drugjh. Ponudili so jim celo roko sprave s predlogom, da bi se
s krajani Rašice sami sporazumeli okoli razširitve poti. Občinski k o
mite za urejanje prostora pa bi jim izdal ustrezna soglasja in dovolje-
nja ter se tako izognili samovolji, protipravnim in nezakonitim pose-
gom po tuji lastnini.

Z malo dobre volje bi se torej dalo veliko narediti. A kaj, ko se
kmetje in z njimi predstavniki KS Rašica niso dali upogniti. In da bi
bil volk sit in koza cela, je Božo Kovačič, predsednik mestnega ko-
miteja za promet in zveze, predlaga) zadnjo možno rešitev, postavi-
tev znaka o prepovedi prometa z dopolnilno tablo, in zaključil sesta-
nek. Nekaj sto metrov dolga sporna pot Rašica-Dobeno tako še na-
prej ostaja kamen spotike.

Škoda, kajti pot, začrtana v katastru, bo še naprej ostala javna
pot. Znak ne bo rešil spora, prav nasprotno. Za hitrejši razvoj pa bi
še kako potrebovali pot, ki bi jih zdniževala. Samo zazrti vase pa se-
veda te potrebe ne čutijo.
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